
Minnesanteckningar från Lokala utvecklingsgruppen i Barnarp 2014-11-26 

 

 

Närvarande: Magnus Pettersson, Åsa Hjelmrin, Sofie Ekström, Katarina 

Jahnberg, Stig Andersson, Reidar Danielsson, Eyvind Sahlberg, Lennart 

Olofsson, Björn Bybro, Ulf Lindholm samt Aina Willyson 

 

Vi gick igenom våra olika projekt. 

 

- Missionskullen: Det var 6 personer som hjälpte till med att rensa upp och 

sätta upp nya bord lördagen den 8 november.  

Det finns önskemål om att justera gångvägen med stenkross och att röja 

mot sjön. 

- Blomlökarna har blivit planterade. 

- Motionsspåret: Stolpar som markerar spåret har satts upp och grusning 

pågår. 

- Hjärtstartare: Osäkert om något har hänt. 

- Boll-plan samt GC-väg Lunden: Ska röjas och förbättras. 

- Förbifart Barnarp: Enl kontakt med regeringskansliet kan förmodligen 

någon typ av besked lämnas runt nyår. 

- Planering inför 2015: se bilaga 

 

Magnus lämnade information från kommundelsrådet 

 

- På Odensjö Park är det i dagsläget 20 tomter som är osålda. 20 tomter 

ska Götenehus bebygga och 12 tomter ska Myresjö bygga bostadsrätter 

på. 

Vad gäller golfbanan, så har Wareborn kontakter med A6 golfklubb. 

- Toragården kommer att rustas upp. 

- Det är klart för byggstart av flerbostadshusen mellan Kronhedsvägen och 

Höstljungstigen. 

- Man har tryckt på om behovet av GC-väg till Råslätt. 

 

Nästa möte i kvartal 1. Magnus kallar 

 

Vid pennan 

Aina 

 


